



## MASSAGE

### Vitality Aromatherapy Massage

60/90 Mins ... .. 1080/1380 CNY

A blend of classic massage techniques with light-to-medium pressure, enriched by Oriental herbal essential oils. Amidst the aromatic mist, it soothes nervous tension and stimulates circulation, relieving muscle tightness from within to restore a sense of weightless lightness to the body and mind.

### Oriental Wellness Massage

60/90 Mins ... .. 1080/1380 CNY

An exquisite fusion of Oriental wisdom, incorporating Tui Na, acupressure, and meridian stretching. With fluid and rhythmic strokes, it deeply calms the nervous system and harmonizes internal energy, helping you reclaim the body's natural equilibrium.

### Deep Tissue Sports Massage

60/90 Mins ... .. 1080/1380 CNY

Tailored for sports enthusiasts and active lifestyles. By focusing on deep-seated muscle knots and utilizing warm essential oils, this therapy precisely relieves soreness and fatigue in the back and legs. It stretches tight meridians, offering the body a profound sense of healing and release.

### Chi, Balance Massage

60/90 Mins ... .. 1080/1380 CNY

A gentle yet deeply penetrating technique designed to clear the body's meridians and harmonize the internal flow of Qi. In a sanctuary of stillness, this treatment guides the body into a state of profound relaxation, making it the premier choice for restoring vitality and holistic well-being.

### Hot Stone Massage

90 Mins ... .. 1580 CNY

A profound sensory odyssey. This treatment pairs nourishing oils with the elemental energy of volcanic stones to precisely target acupoints and meridians. The subtle warmth permeates the muscles to dissolve stress and activate energy circulation, leading you toward a state of total tranquility and harmony.

### Targeted Tension Relief Massage

30 Mins ... .. 580 CNY

A versatile and high-impact treatment tailored for the head, neck, shoulders, and feet. Whether enjoyed as a focused, singular escape or paired to enhance your primary journey, it precisely dissolves tension and restores balance. A perfect solution for those seeking deep relief, either in a dedicated moment or as a holistic extension of care.

\*All prices are in CNY and subject to a 10% service charge and 6% VAT.



## FACIALS

### Express Hydro-Boost Facial

30 Mins ... .. 580 CNY

A "skin charging station" designed for the fast-paced urban lifestyle. This high-efficiency treatment provides deep hydration to precisely address sudden skin concerns across all types. It swiftly awakens tired skin, restoring a dewy glow and serving as the ideal instant repair solution.

### Moisture & Balance Facial

60 Mins ... .. 980 CNY

A journey of deep purification in pursuit of perfect balance. Designed to regulate sebum and effectively clear and refine pores, this treatment addresses congestion while gently cleansing. It activates skin metabolism for a refreshed, clear texture—ideal for those seeking refined skin or balance for mature complexions.

### Chi, Jade Lifting Facial

90 Mins ... .. 1280 CNY

Drawing from the wisdom of Oriental meridians, this treatment uses warm, bespoke jade stones for deep facial sculpting. Inspired by imperial anti-aging traditions, it eases facial tension and visibly lifts contours. The harmony of jade energy and ancient massage reveals a firm, plump, and jade-like complexion.

### Chi, Age-Defying Firming Facial

90 Mins ... .. 1580 CNY

An age-defying luxury solution for mature skin. Combining high-tech Black Forest Complex with exclusive massage techniques, it significantly strengthens cellular cohesion and locks in deep moisture. By smoothing fine lines and restoring elasticity, it restores the skin to its firm peak under the nourishing power of the Black Forest.

### Chi, Ultimate Collagen Renewal Facial

90 Mins ... .. 1880 CNY

A prestige sensory feast. This treatment infuses high-concentration collagen and rare nutrients into the skin with a silky-satin touch. It deeply repairs damage and extreme dehydration, pouring surging energy into the dermis for a total transformation from within, reclaiming the skin's peak condition and translucent glow.

\*All prices are in CNY and subject to a 10% service charge and 6% VAT.



## ENHANCEMENTS

### Firming Gel Body Wrap

30 Mins ... .. 680 CNY

Featuring a high-potency botanical gel enriched with essential trace elements, this treatment targets skin laxity and firms body tissues. While providing deep hydration, it infuses every inch of the skin with fresh energy, redefining a firm and slender silhouette.

### Silky Nourishing Body Scrub

30 Mins ... .. 580 CNY

A bespoke exfoliation ritual crafted for dry and delicate skin. Gently buffing away dullness, its moisture-rich formula penetrates deeply to grant the skin a silk-like texture, leaving it supple, radiant, and impeccably smooth.

### Collagen Face Mask

30 Mins ... .. 580 CNY

Indulge in 100% pure collagen to awaken cellular vitality. The ultimate remedy for dehydrated skin, this treatment provides an instantaneous moisture surge and a visible lifting effect, restoring a youthful glow and vibrant radiance to your complexion.

### Firming Eye Treatment

30 Mins ... .. 380 CNY

A specialized treatment dedicated to the delicate eye contour. Effectively relieves fatigue while targeting dark circles and puffiness. By smoothing fine lines and wrinkles, it restores a luminous look, leaving your eyes refreshed and full of vitality.

### Aromatherapy Bath

20 Mins ... .. 380 CNY

The exquisite prelude to your wellness journey. Immerse yourself in an oversized tub enveloped by warm water and therapeutic essential oils. As the aromatic mist calms the senses, this ritual serves as the perfect preparation for any body or massage treatment, guiding you into a state of profound tranquility.

\*All prices are in CNY and subject to a 10% service charge and 6% VAT.



## 身体按摩

### 活力香薰按摩

60/90分钟 ..... 1080/1380元

融合轻盈与中等力道的传统按摩技法，辅以东方草本香薰精油。在芳香氤氲中舒缓神经压力，促进血液循环，由内而外缓解肌肉紧绷，复原身心轻盈。

### 东方养生按摩

60/90分钟 ..... 1080/1380元

汇聚推拿、指压及经络伸展等东方智慧精髓。手法流畅有力，深层舒缓神经系统，达到调和理气、固本培元的显著功效，重拾身体的自然平衡。

### 深层肌肉运动按摩

60/90分钟 ..... 1080/1380元

专为运动爱好者设计。针对深层肌肉结节，结合温热精油深入肌理，精准缓解背部及腿部的酸痛与疲乏，舒展紧绷经络，带给身体深层次的治愈与释放。

### Chi 平衡特色按摩

60/90分钟 ..... 1080/1380元

手法柔和且极具渗透力，通过深度梳理周身经络，调和体内运行之气。在静谧的时光中，引导身体进入深度放松状态，是调整时差，帮助改善睡眠状况的选择推荐。

### 热石按摩

90分钟 ..... 1580元

这是一场深度舒展的感官之旅：以滋养精油结合蕴含自然能量的火山热石，精准点按穴位与经络。温热能量丝丝入扣，抚平肌肉压力，激活身体能量循环，带您通往全然的宁静与和谐。

### 局部舒缓按摩

30分钟 ..... 580元

灵活、高效的个性化方案。针对头部、肩颈、足部等易疲劳区域提供专项护理，深层舒缓肌肉紧张。

以上价格均为人民币，需另加收10%的服务费和6%的税费。



## 面部护理

### 水润速效面部护理

30分钟 ..... 580元

专为快节奏都市生活设计的肌肤高效赋能方案。高效率深层补水，精准应对各类肤质的突发状况。在短时间内迅速唤醒疲惫肌底，使肤色重现盈润光采，是理想的即时修护方案。

### 水润平衡净透护理

60分钟 ..... 980元

这是追求平衡的深层净化之旅，旨在调节面部油脂分泌，有效疏通并收敛毛孔，改善阻塞现象。在温和清洁的同时激活细胞新陈代谢，令肌肤重焕清透质感。尤其适合追求细腻肤质及熟龄肌平衡需求。

### Chi 玉石焕颜提升护理

90分钟 ..... 1280元

汲取东方经络智慧，通过温润的定制玉石进行深度面部雕琢。沿袭皇室传世抗衰之道，精准舒缓面部张力，显著提升轮廓线条。玉石能量与古法按摩交织，为您呈现紧致、丰盈、饱满的如玉容颜。

### Chi 抗皱紧致面部护理

90分钟 ..... 1580元

针对熟龄肌肤的逆龄奢护方案。融合高科技萃取的“黑森林综合素”与独家按摩手法，显著增强细胞内聚力，锁住深层水分。精准抚平细纹，重塑肌理弹性，让肌肤重回紧致巅峰。

### Chi 极致胶原焕颜面部护理

90分钟 ..... 1880元

尊享级别的感官盛宴——将高浓度胶原蛋白与多种珍罕养分注入肌底，触感丝滑如缎。深层修护受损与极度缺水状态，为肌肤倾注澎湃能量。实现从内而外的蜕变，助您重拾肌肤的极致巅峰状态与通透光泽。

以上价格均为人民币，需另加收10%的服务费和6%的税费。



## 局部强化与身体护理

### 紧致身体裹敷

30分钟 ..... 680元

采用高活性植物精华凝胶，富含多种微量元素，精准修护松弛肌理，收紧身体组织。在深层补水的同时，为每一寸肌肤灌注鲜活能量，重塑紧致纤细的身体轮廓。

### 丝滑滋润磨砂

30分钟 ..... 580元

专为干燥及娇嫩肤质研制的去角质方案。温和褪去老废角质，多重滋润成分深入肌底，赋予肌肤如丝缎般的柔滑触感，呈现如凝脂般的莹润与白皙。

### 骨胶原面膜

30分钟 ..... 580元

奢享100%高纯度胶原蛋白，深度唤醒细胞活力。作为缺水肌肤的绝佳护理方案，它能瞬间为肌底补充澎湃水分，实现显著的提拉与紧致效果，让面部重焕生机，散发璀璨光彩。

### 紧致眼部护理

30分钟 ..... 380元

针对娇嫩眼周的专项呵护。有效缓解眼部疲劳，精准改善黑眼圈与浮肿，细致淡化岁月纹路。令双眸重拾灵动光泽，焕发神采奕奕的迷人魅力。

### 香薰能量泡浴

20分钟 ..... 380元

开启愈疗旅程的精致序曲。在超大浴缸中体验温水与芳香精油的温柔包裹，让身心在氤氲香气中自然舒展。此项目是身体磨砂、裹敷或按摩前的理想铺垫，助您进入深度放松的静谧境界。

以上价格均为人民币，需另加收10%的服务费和6%的税费。